
Bestyrelsesmøde Ejerslev Havn den 13. oktober. 2022

Hele bestyrelsen var mødt.
Først havde vi møde med Omar om forløbet af sæson 2022 og hans/vores forventninger til
2023.
Vi gav fra bestyrelsens side udtryk for vor utilfredshed med hans daglige åbningstider og
længden på den tid han havde åben (antal uger) samt af den generelle kommunikation med
ham. Han mente ikke der var grundlag for at holde mere åbent. Men lovede dog at udvide
sæson og tid i 2023.
Vi påtalte også at oprydningen omkring cafeteriet skulde være bedre i 2023.
Derefter holdt vi møde med Bo der fremlagde et foreløbigt regnskab for vort store projekt
ved lagunen. Der er stadig nogle uafklarede spørgsmål om hvem der skal betale hvad,
kommunen eller havnen.


